



ELECT RENÉE BURSEY

YOUNG WORKERS COMMITTEE



I am hoping that you will give me the honour of being the next Chair for CUPE's Young Workers Committee. I am currently a member of CUPE 1281 working for the Canadian Federation of Students – Ontario as a Researcher.

My interest in running was sparked as a result of my recent attendance at CUPE-ON Human Rights Committee Conference and Equality Retreat in December 2017 and February 2018.

As a recent CUPE participant, I want to put EQUITY at the forefront in decision making. In many positions of power, we do not see representation that is reflective of racialized workers and I would like more young people and in particular, more young people of colour to run for these positions.

In solidarity,

Renée Bursey

Coming together is a beginning, staying together is progress, and working together is success.



VOTEZ POUR RENÉE BURSEY AU COMITÉ DES JEUNES TRAVAILLEURS



J'espère que vous m'accorderez le privilège d'être votre prochaine présidente du Comité des jeunes travailleurs du SCFP-Ontario. Je suis membre de la section 1281 du SCFP grâce à mon rôle à titre de recherchiste pour la Fédération canadienne des étudiantes et étudiants-Ontario.

Mon désir de me présenter fut provoqué pendant ma participation à la conférence du Comité des droits de la personne du SCFP-ON en décembre 2017 et la Retraite sur l'égalité[a] en février 2018.

En tant que participante récente du SCFP, je souhaite mettre L'ÉQUITÉ de l'avant pour la prise de décisions. Plusieurs postes au pouvoir ne reflètent pas les travailleuses et travailleurs racialisé(e)s et j'aimerais encourager plus de jeunes, en particulier les jeunes racialisé(e)s, de se présenter pour ces postes.

Solidarité,

Renée Bursey

Se joindre, c'est le début. Rester ensemble,
le procès. Travailler ensemble, notre succès.